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Raadsvergadering 7 maart 2016 
 
Het festivalseizoen komt er weer aan. We zien mooie line-ups verschijnen voor 
bijvoorbeeld het Bevrijdingsfestival en ook Zwolle Unlimited is druk bezig met het 
samenstellen van het programma. Deze festivals zijn laagdrempelig en bedoeld voor alle 
Zwollenaren. De PvdA vindt het belangrijk dat deze festivals er zijn, ook om de stad op 
een laagdrempelige manier in aanraking te brengen met kunst en cultuur. Maar niet 
voor iedereen zijn deze festivals zo makkelijk toegankelijk. Mensen die slecht ter been 
zijn, een vermoeidheidsziekte hebben of afhankelijk zijn van een rolstoel, hebben 
bijvoorbeeld vaak moeite om bijvoorbeeld van (podium) A naar (podium) B te komen. 
Met het festivalseizoen voor de deur en met de ratificatie van het VN-verdrag voor de 
rechten van de mens met een handicap, vindt de PvdA dit een uitgelezen moment om de 
wethouder de volgende vragen te stellen: 
 
1. Is de wethouder het met ons eens dat een inclusieve samenleving ook een inclusief 
festivalseizoen betekent? 
2. Is de wethouder bereid om samen met de Zwolse Gehandicaptenraad (inmiddels 
Stichting Toegankelijk Zwolle) en festivalorganisatoren in gesprek te gaan om te kijken 
op welke punten de toegankelijkheid van festivals en evenementen voor mensen met 
een beperking kan worden verbeterd? 
3. Kunnen de uitkomsten van dit gesprek aan de raad worden teruggekoppeld? 
4. Kan de wethouder dit op korte termijn doen, zodat dit festivalseizoen wellicht al de 
noodzakelijke maatregelen kunnen worden genomen? 
 
Namens de PvdA Zwolle, 
Patty Wolthof 


